



Palliative Care Bereavement Support to Caregivers

An important part of palliative care, as defined by the World Health Organization is the offer of a support system to help caregivers (however that was defined for a patient) cope in their own bereavement.

You may receive a telephone call from a Southern Health-Santé Sud Palliative Care Program team member following the death of the person you were caring for. We will also send you a bereavement card and may include helpful resources for you.

From time to time we offer small group sessions and may invite you to participate. You are under no obligation to attend.

If you do not want further contact from our program, please advise your Palliative Care team member and you will not receive any bereavement follow-up. If you are unsure of who to speak with about this, please contact the Palliative Care Social Worker directly at 204-433-7636.

We document our bereavement follow-up work, including conversations and care provided to you during this time. This is part of our professional responsibilities to provide quality care to all people we work with.



Palliative Care Bereavement Support to Caregivers

Un aspect important des soins palliatifs, selon la définition de l'Organisation mondiale de la santé, est l'offre d'un système de soutien aux aidants naturels (quels qu'ils soient pour le patient) pour leur propre deuil.

Vous recevrez peut-être un appel téléphonique d'un membre de l'équipe du programme de soins palliatifs de Southern Health-Santé Sud après le décès de la personne dont vous preniez soin. Nous vous enverrons aussi une carte de condoléances et pourrions inclure des ressources qui pourraient vous être utiles.

De temps en temps, nous organisons des rencontres en petits groupes et nous pourrions vous inviter à y participer. Nous n'êtes aucunement obligé de le faire.

Si vous ne voulez pas d'autres communications de notre programme, veuillez en aviser le membre de l'équipe des soins palliatifs et nous ne ferons pas de suivi pour votre deuil. Si vous ne savez pas à qui parler à cet égard, veuillez communiquer directement avec le travailleur social – soins palliatifs au 204-433-7636.

Nous tenons un dossier de notre travail de suivi du deuil, qui comprend nos conversations avec vous et les soins que nous vous fournissons pendant cette période. Cette documentation fait partie de notre responsabilité professionnelle de fournir des soins de qualité à toutes les personnes avec qui nous travaillons.